
Närvarande: Kent Petersson, Mats Hultén, Kent Nilsson, Stig Andersson, Kim och 
Lina Jönsson mfl 

Ordförande: Kent Petersson (KP) 
Sekreterare: Lina Jönsson (LJ) 

1. Detaljplaneförslaget för Borgen 24 
Kent P har skickat in yttrandet.  

2. Hemsidan 
Under uppbyggnad. Fotografier ska ordnas. Lina meddelar när övriga kan gå 
igenom hemsidan och lämna synpunkter.  

3. Häckebergaskolan  
Kent P har begärt in ett yttrande från IBK innebandy, Friskis och Svettis 
gällande behovet av idrottshallar. GIF har inkommit.  

Inväntar skrivelser till byalagets skrivelse gällande kommunens planering av 
Genarps utveckling.  

4. Ljus i Genarp den 2 december, första advent 
Fått beviljat 50 000 från sparbanksstiftelsen. Mycket positivt.  

Kent P har haft dialog med Anders Almgren och Lunds kommun bekostar 
ljusanordningen som kommer vara upplyst mellan den 28 november - 15 
januari.   

Väntar på polistillståndet. Polisen inväntar beslut från kommunen.  

Kommunen kommer i vanlig ordning bidra med kronhjort i dammen, 
marschaller, belyst ek och julgran.  
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Byalaget har cirka hälften kvar av presenterna. Påsar finns. Det behövs ca 
100 nya julklappar. Lina kollar vad som finns att beställa och beställer.  

Bodarna plockas upp kl 10:00 dagen innan. Plockas ner dagen efter kl 10.00. 
Byalaget bod ska vara bemannad och pyntad. Resten av foldrarna kan delas 
ut. Förslag att bjuda på glögg och pepparkakor. Mats frågar Coop och Kent P 
frågar Ica om sponsor för glögg och pepparkakor.    

Lina tar fram en lista på bemanning av bod, 15:00 - 19:00. 

Mats har ordnat ett spelhjul. Ska undersöka om det finns sponsring som 
vinster. 

5. Storkriket 
Kent P har skickat in skrivelsen.  

6. Tandläkare 
Kent P har inte fått återkoppling.  

7. Möte med politiken 
15 februari möte med Anders Almgren och Rasmus Törnblad, kl. 10-12.  

Frågor som ska diskuteras:  

Fortsättning av Fokus Genarp. 6 områden inom landsbygdsutveckling; vad 
innebär detta? Byalaget önskar bli remissinstans.  

Övertagandet av vägarna; hur går det? Tekniska nämnden har skickat in en 
ansökan om medfinansiering av gång- och cykelbana.  

Återkoppling från riktad exploatörsträff för kommunens östra delar.  

Seniormåltid är fortsatt på agendan. 

8. Terassen på medborgarhuset 
Kommunfullmäktige har beslutat att avslå medborgarförslaget. Byalaget 
kommer ha en fortsatt dialog med politiken gällande uteplats på framsidan.  

9. Övrigt 
Medborgarbudget: Cykelbanan är på gång. Lekplatsen har inte påbörjats.  

10.Nästa möte 
Styrelsemöte den 14 december kl 19:00 
Lina tar fram förslag till mötestider 2024.
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